
   Zápis z 38. schůze Rady obce konané 11.8.2017 v 18.00 hod. 

Přítomni: J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš,  ing. L. Dostálová 

Hosté: Pavel Kučera 

Program: 

1. Zahájení 

2. Rybník Horník - rybolov 

3. Smlouva s firmou ISES.s.r.o. 

 

 

Jednání:  

1. Jednání zahájil starosta obce v 18. hod. 

Pan Kučera informoval RO o své představě, jak by mohl do budoucna fungovat rybník 

Horník. Právo lovit zde ryby by měli především děti z rybářského kroužku, které by 

měly povolenku od obce. Asi 15 povolenek. Vše je nutné domluvit s vedoucím 

rybářského kroužku v ZŠ. První zarybnění by stálo asi 40-50 tis. Starosta zjistí 

možnosti pomoci od Rybářského svazu. 
  

2. Smlouva s firmou ISES.s.sr.o. Nyní je možnost podávat žádosti na dotaci na vybudování 

sběrného místa odpadu. 

Usnesení 2/38 RO: RO schvaluje uzavření smlouvy na zpracování projektové dokumentace a 

podání žádosti na vybudování sběrného místa odpadu s firmou ISES. s.r.o.  

Hlasování: 5-0-0 

 

 

Závěr jednání v 19.00. hod. 

 

 

 

   

Blanka Křížová       Josef Březka 

místostarostka obce      starosta obce 


